



## Sarawut Chutiwongpeti ศรววุฒ ชุติววงศ์ปิติ

Thailand/Thailand

Geboren 1970 in Bangkok, Thailand. 1996 Abschluss an der Chulalongkorn Universität, Bangkok. "Meine Energien setze ich in die Erkundung des Phänomens der Interdisziplinarität von Kunst und Kultur und in die Suche nach Antworten, wie eine Abkehr von der Unterordnung und dem in unserer heutigen Gesellschaft vorherrschenden objektiven Materialismus ermöglicht werden kann. Welche Gedanken, Zweifel, Befürchtungen, Unsicherheiten und Überlegungen begleiten uns auf unserem Weg in die neuen materiellen und immateriellen Gefilde, die wir künftig bewohnen werden?" Einzelausstellungen mit Installationen aus der Serie "Wishes, Lies and Dreams", "From Crystal To The Stars", "Primitive Cool": 2005: Northern Illinois University, USA; Blue Oyster Gallery, NZ; ProArtibus, FI; 2006: 24HR Art, NT Centre for Contemporary Art, AU; Mikpoli IT Centre Hall, FI; 2007: Japan; Foundation Art Gallery, TH; Tallinna Linnagalerii, EE; Art Gene Limited, UK; Artspace Tetra, JP; Baracca Space, NL; Union Gallery, CAN; 2010: The Art Students League of New York, USA; London Art Fair 2010, Business Design Centre, UK.

Born 1970 in Bangkok, Thailand. 1996 graduated from Chulalongkorn University Bangkok. "I am directing my energies towards the exploration of the phenomenon of cross-interdisciplinary of art and culture, and searching for answers that can help reverse the subordination and objective materialism, which are prevalent in today's society. What are the thoughts, doubts, fears, uncertainties, and reflections that we have and experience as we head towards the new material and immaterial territories, which we are to inhabit in the future?" Solo Exhibition with the installation series of "Wishes, Lies and Dreams", "From Crystal To The Stars", "Primitive Cool": 2005: Northern Illinois University, USA; Blue Oyster Gallery, NZ; ProArtibus, FI; 2006: 24HR Art, NT Centre for Contemporary Art, AU; Mikpoli IT Centre Hall, FI; 2007: Japan; Foundation Art Gallery, TH; Tallinna Linnagalerii, EE; Art Gene Limited, UK; Artspace Tetra, JP; Baracca Space, NL; Union Gallery, CAN; 2010: The Art Students League of New York, USA; London Art Fair 2010, Business Design Centre, UK. [www.chutiwongpeti.info](http://www.chutiwongpeti.info)



Aus der Serie "Wishes, Lies and Dreams", 2011, Fotografie auf Papier, 80x120 cm  
From the series "Wishes, Lies and Dreams", 2011, photography on paper, 80x120 cm